
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 3/9/2021

Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Απαξίωση του “Στάλλειου – Γάτειου Γηροκομείου” της Άμφισσας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Άμφισσας και σύμφωνα με ανάρτηση σε
τοπικές ιστοσελίδες του Διαδικτύου, το κτήριο του «Στάλλειου – Γάτειου Γηροκομείου”
της Άμφισσας απαξιώθηκε σε τέτοιο βαθμό, που ρημάζει και βανδαλίζεται. Η κατάσταση
που επικρατεί  σε αυτό απεικονίζεται  γλαφυρά και  σε επιστολή της Δημοτικής Αρχής
Δελφών. Το κοινωφελές ίδρυμα με την επωνυμία «Στάλλειο – Γάτειο Γηροκομείο», με
έδρα την Άμφισσα της Φωκίδας, λειτούργησε με χορηγίες ευεργετών της πόλης, που
κληροδότησαν τις περιουσίες τους για κοινωφελείς σκοπούς. Το Ίδρυμα προήλθε από
συνένωση διαφόρων παλαιών δωρεών και κληροδοτημάτων, ξεκίνησε να λειτουργεί τον
Αύγουστο  του  2007,  ενώ,  το  2014,  ανέστειλε  την  λειτουργία  του  και  τέθηκε  σε
διαχειριστικό  έλεγχο.  Πριν μερικά χρόνια,  παραιτήθηκε η διαχειριστική  επιτροπή του
Ιδρύματος με συνέπεια να περιέλθει σε απόλυτη ένδεια το ως άνω Γηροκομείο και να
αρχίσουν η λεηλάτηση και ο βανδαλισμός του.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε  να  αναλάβετε  τις  απαραίτητες  πρωτοβουλίες,  προκειμένου  να
αποφευχθεί  η  πλήρης  διάλυση  των  κτηριακών  εγκαταστάσεων  του  ανωτέρω
γηροκομείου της Άμφισσας;

2. Διατίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη πρόνοια, ώστε να αποκατασταθεί η ως άνω
κοινωφελής δομή της Άμφισσας και να λειτουργήσει, τιθέμενη υπό την αιγίδα και τον
διαχειριστικό έλεγχο της Πολιτείας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ
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